



DIAMOND EAR PENDANTS. WITH PENDANT, ca. 1900. Silver over pink gold. Very attractive ear pendants with hooked hinge, the top of 1 rosette motif set with 1 old European cut diamond, total diamond weight ca. 2.00 ct, within a border of 14 smaller old European cut diamonds, and the lower part of 2 drop-shaped ring motifs set throughout with 30 diamonds and additionally decorated with 1 central drop-shaped pendant with 1 diamond, total diamond weight ca. 1.20 ct. L ca. 6 cm. Matching Latin cross pendant with a fine geometrically open-worked frame set throughout with 108 diamonds. L ca. 6 cm. Total diamond weight ca. 12.00 ct. With case.

Silber über Roségold.

Sehr attraktive Ohrhänger mit Hakenbrisor, aus je einem Rosettenmotiv besetzt mit je 1 Altschliff-Diamant von zus. ca. 2.00 ct umgeben von je 14 kleineren

Koller Auktionen - Lot 2107***A160 Jewellery - Tuesday 27 March 2012, 02.00 PM**

Altschliff-Diamanten. Darunter je 2 tropfenförmige, ineinander beweglich montierte Ringmotive ausgefasst mit 30 Diamanten und zusätzlich verziert mit 1 zentralen tropfenförmigen Pendentif mit Diamant von zus. ca. 1.20 ct. L ca. 6 cm. Dazu assortierter, lateinischer Kreuzanhänger mit fein geometrisch durchbrochener Umrahmung ganz ausgefasst mit 108 Diamanten. L ca. 6 cm. Totalgewicht der Diamanten ca. 12.00 ct.

[CatItem.ArtText.Text502]

CHF 20 000 / 30 000

€ 20 620 / 30 930

Koller Auktionen - Lot 2107*

A160 Jewellery - Tuesday 27 March 2012, 02.00 PM

